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IZBA ADMINISTRACJI SKARBOWEJ WE WROCŁAWIU

Znak sprawy: 0201-ILZ.260.14.2019

ODPOWIEDZI NA PYTANIA DOTYCZĄCE TRESCI SIWZ

Dotyczy: Zamówienia publicznego nr 0201-ILZ.260.14.2019 w trybie przetargu
nieograniczonego na przebudowę budynku Urzędu Skarbolvego w Wałbrzychu

Izba Administrac=ji Skarbową wc Wrocławiu, działając zgodnie z art. 38 ust. 2 ustawy

z dnia 29.01.2004 r. Prawo zamówień publicznych(tekstjedn. Dz. U. z 2018 r. poz. 1986 zc zm.),

poniżej przekazuje treść zapytali wraz z WJaśnieniami treści SIWZ:

Pytanie 172

Prosimy o informację, czy posadzki należy (tak jak sugeruje odpowiedź nr 9) liczyć zgodnie z

przedmiarami jeżeli wystęPUJą różnice pomiędzy ilościami wynikającymi z tabelek zawartych na

rzutach kondygnacji(wykaz pomieszczeń) i założeniami we wspomnianych przedmiarach.

W przedmiarach liczone są powierzchnie pomieszczeń, które miały zostać bez zmian, czasem

wystęPUJe inny rodzaj wykończenia posadzki niż zapisano na rzucie. Niektóre pomieszczenia

(wnioskując po powierzchni) zgodnie z rzutami powinny być poddane wymianie, a pozostają bez

zmian.

Odpowiedź

Zamawiający potwierdza, że ilości posadzek z płytek ceramicznych należy przyp ąć z przedmiarów

robót

Pytanie173

Prosimy o informadę, czy w remont posadzek należy również wliczyć zastosowanie styropianu?

Jeżeli tak to jakiego rodzaju oraz jakie grubości? Dwa rodzaje styropianu wymienione są w

STWiOR.

Odpowiedź

Remont posadzek należy wykonać bez zastosowania styropianu
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Pytanie174

Jeżeli mają zostać zastosowane różne rodzie styropianu prosimy o określenie numerów

pomieszczeń w jakich mają zostać zastosowane. O styropianie oraz warstwie folii izolacyjnej

podposadzkowel nie ma mowy w opisie technicznym

Odpowiedź

Remont posadzek należy wykonać bez zastosowania styropianu.

Pytanie175

Prosimy o informację, w związku z odpowiedzią nr 9 czy należy wykonać infekcję wszystkich

ścian przyziemia w celu wyeliminowania problemów z zawilgoceniem ścian?

Odpowiedź

Odpowiedź na pytanie nr 9 dotyczy wymiany płytek. W ramach przedmiotu zamówienia nie ma

konieczności wykonywania infekcji ścian przyziemia

Pytanie176

Prosimy o infomlację, w związku z odpowiedzią nr 9 czy należy wykonać izolację zewnętrzną

wszystkich zewnętrznych ścian przyziemia wraz z ich odkopaniem w celu wyeliminowania

problemów z zawilgoceniem ścian?

Odpowiedź

Odpowiedź na pytanie nr 9 dotyczy wymiany płytek. W ramach przedmiotu zamówienia nie ma

konieczności wykonywania izolacji zewnętrzną wszystkich zewnętrznych ścian przyziemia

Pytanie177

Prosimy o informację, w związku z odpowiedzią nr 9 czy należy wykonać iniekcję wszystkich

ścian przyziemia w celu wyeliminowania problemów z zawilgoceniem ścian?

Odpowiedź

Odpowiedź na pytanie nr 9 dotyczy wymiany płytek. W ramach przedmiotu zamówienia nie ma

konieczności wykonywania iniekcji ścian przyziemia.



Pytanie178

Prosimy o informacŁję, w związku z odpowiedzią nr 9 prosimy o informację czy płyty GK do

zdemontowania występują jedynie na ścianach zewnętrznych przyziemia czy na wszystkich

ścianach wewnętrznych i zewnętrznych przyziemia?

Odpowiedź

Odpowiedź na pytanie nr 9 dotyczy wymiany płytek. Płyty GK wystęPUJą na ok. 90% ścian

zewnętrznych i ok. 40% ścian wewnętrznych.

Pytanie 179

W nawiązaniu do odpowiedzi na pytanie nr 171 do SIWZ z dnia 24.06.2019r. proszę

o jednoznaczną informadę, jaką minimalna izolacgność akustyczne powiemy posiadać drzwi

płytowe.

Odpowiedź

Zamawiający nie narzuca minimalną izolacyjności akustycznej drzwi płytowych

Wykonawcy są obowiązani do uwzględnienia w swoich ofertach wszystkich ustaleń wynikłych

w trakcie procedury przetargowej stanowiących integralną część SIWZ zamieszczonych na stronie

internetową Zamawiającego.(www.dolnoslaskie.kas.gov.pl
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